
Sundhedsudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 250
Ministeren forklarer på et åbent samråd i Sundheds og Ældreudvalget den 22. oktober
2020, at indkøbet igennem Nine United fortsatte efter Lægemiddelstyrelsen havde kon-
stateret, at der ikke længere var en kritisk situation på markederne, fordi der skulle
opbygges lagre på op til seks måneder. Ministeren bedes på den baggrund uddybe, om
det er ministerens holdning, at aftaler som den med Nine United er den ideelle måde at
opbygge lagre af tests og værnemidler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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